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MEDLEMSBLADET 
September 2023 

 
 

Styrelsen 
Vi vill tacka vår granne Anita Forselius (port 13) som i 
och med årsstämman avgick som kassör & även 
lämnade styrelsen.  Vi välkomnar Alexandra 
Öfwerman (port 7) som sekreterare & Jan Blomberg 
(port 9) som ordinarie ledamot. Vi har därmed nya 
portvärdar i portarna 5, 7 & 9 (se nedan). 
 
Ekonomin 
Styrelsen samlas för budgetmöte i oktober.  
Då får vi ta ställning till om de ökande kostnaderna 
(inflation, räntehöjningar etc) kommer att påverka 
månadsavgifterna. 
 
Ny portkod 
Vi påminner om den ny portkoden fr o m 5 oktober.  
 
Stopp för matavfallskvarnar 
Avfallskvarnar kopplade till ledningsnätet är inte 
längre tillåtna fr o m 1 januari 2024. Utsortering av 
matavfall ska ske i de bruna påsarna som sedan 
lämnas i kärlen för matavfall. Om någon har en 
matavfallskvarn i köket, kontakta styrelsen. 
 

Cykelrummen 
En vädjan från våra cyklande grannar: Ni som har 
trasiga & onyttjade cyklar i cykelrummen, vänligen 
avlägsna dem.  
 
Städ- & trädgårdsdag / Container 
Höstens städ- & trädgårdsdag är planerad till lördagen 
den 14 oktober. Ett ypperligt tillfälle att träffas & 
umgås med trevliga grannar. Ju fler vi är desto 
snabbare går det. Information kommer som vanligt i 
portarna. Container för grovsopor kommer att finnas 
uppställd utanför port 7 under helgen den 14-15/10. 
 
Inbrott 
Då vi har haft inbrott i cykelrummen under 
sensommaren, behöver vi alla hjälpas åt att vara 
vaksamma & noga med att stänga dörrar & låsa efter 
oss. Har du tittat efter om din cykel blivit stulen? 
 
Handdukstorkar 
Handdukstorkar kopplade på varmvattencirkulationen 
måste alltid vara påslagna för att inte riskera att 
legionella uppstår i systemet. 
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Solceller på taket 
En arbetsgrupp inom styrelsen utreder 
förutsättningarna för att installera solceller på taket. 
Vid en eventuell installation måste hänsyn tas till en 
rad faktorer. Exempelvis bygglov, takets utformning 
och elnätägarens villkor. Vi har haft flera leverantörer 
på platsbesök och arbetar nu med att räta ut 
frågetecken i deras offerter och installationsförslag. 
 
Fotoutställningen 
Stort tack till vår granne Henrik Ekman (port 5) som 
visar sina fina fotografier av vår vackra fauna i 
portarna. Tillika tack till Susanne & Susanne 
(Rosenberg & Johansson, port 13) som varit Henrik 
behjälpliga med att hänga utställningen. 
 
Tvättstugan 
Vänligen respektera att tvättstugan inte får nyttjas 
nattetid, dvs kl. 22.00 – 07.00. Detta med hänsyn till 
våra grannar som bor i dess närhet som får sin 
nattsömn störd. 
 

Förråd 
Det finns lediga förråd att hyra. Vid intresse kontakta 
styrelsen. 
 
Medlemmar  
Alla medlemmar, såväl nya som gamla, förväntas ta 
del av den information som står att finna på hemsidan 
och att hålla sig uppdaterad gällande regler och 
förhållningssätt. 

 
Som alltid 
Har ni frågor eller funderingar som inte tas upp här, gå 
in på hemsidan, ta kontakt med din portvärd eller 
mejla styrelsen.  
För kontaktuppgifter, se nedan.  

 

Med detta önskar vi  

En färggrann & solig höst 

Styrelsen 

Styrelse 

Fredrik Nordqvist ordförande Port 11  fredrik_nord@hotmail.com 070-851 5113 

Gustaf Kjellberg vice ordf. Port 11  gustaf.kjellberg@blockadvokater.se 073-442 9283 

Susanne Johansson kassör Port 13  susanne.johansson@canellait.se 073-398 0342 

Alexandra Öfwerman 
Jan Blomberg 

sekreterare 
ledamot 

Port 7 
Port 9 

Portvärd 7 
Portvärd 9 

alexandraofwerman@gmail.com 
jan.blomberg@hotmail.com 

073-971 0031 
070-673 7471 

Eric Setterqvist suppleant Port 11 Portvärd 5 eric.setterqvist@gmail.com 070-201 5325 

Annika A Schmiterlöw suppleant Port 11 Portvärd 11 annika.ahlstrom08@gmail.com 070-322 0777 

Susanne Rosenberg suppleant Port 13 Portvärd 13 susanne.rosenberg@gmail.com 070-210 4202 

 

Kontakt  
I första hand portvärden (se ovan) 
E-posta till styrelsen@armefordelningen2.se 
Lägg ett brev i styrelsens brevlåda i uppgång 5, 1 tr. 
www.armefordelningen2.se 
 

Felanmälan  
Mindre fel i gemensamma utrymmen: T.ex. trasiga glödlampor, dörrar som behöver smörjas e.dyl.  
Kontakta vår fastighetsskötare, Aphos. 
Större skador: Rapportera genast till någon i styrelsen. Detta gäller även vid fel på hissen. A 
Nöj er framför allt inte med att sätta upp en lapp. Då händer förmodligen ingenting. 
 

Förvaltare 
Fastighetsskötare: Aphos förvaltnings AB  08-604 02 59   
Ekonomisk förvaltare: Rådstornet AB  08-545 660 90 
  

mailto:Styrelsen@armefordelningen.se
http://www.armefordelningen2.se/


September 2023 

3 

Vår ovårdade, ovärderliga äng 

Häromdagen mötte jag en amiral framför femman. Jo, tänker ni, våra kvarter har verkligen militära 
traditioner. 

Det stämmer men knappast marina. Och det var varken kungen eller någon avsutten chef för flottan jag såg 
utan en fjäril. En av våra vackraste dagfjärilar som fått sitt namn för att de ljusa teckningarna mot vingens 
mörka färg liknar guldgaloner på en uniform. 

Det fladdrar alltså fina saker runt huset. Vi kan vara stolta. 

Ni har kanske sett det danska TV-programmet Ge oss naturen tillbaka? Frank Erichsen från ”100 procent 
bonde” försöker återskapa den biologiska mångfalden i en liten dansk stad. Medlet är att sluta klippa 
gräsmattorna så kort och låta blommorna komma fram. Då kommer det snart att surra av bin och andra 
småkryp igen. 

Det fungerar men tar tid. Segrarna sitter långt inne, och en del tycker att det ser skräpigt och ovårdat ut när 
gräs och örter får växa sig höga och inte slås förrän i juli. 

Så är det även runt vårt hus. De ytor som inte klipps sticker ut, och för somliga är de enbart ovårdade. 

Men stannar man upp och tittar lite närmare ska man se att i stället för bara kort gräs spirar det klöver och 
kråkvicker, olika nävor, prästkrage och blåklocka. 

Bina upptäcker det, och humlorna och fjärilarna. Amiralen jag mötte utanför femman var bara en i 
mängden. Vårt hus ligger i Nationalstadsparken och där ute finns många arter som kan hitta hit. För Frank 
och hans danska vänner är vägen längre. Utarmningen har gått så långt att de jublar för varje liten fjäril som 
hittar till deras nya ängar. 

Slåtterängen var bondens viktigaste ägoslag under tusen år. Det var den som gav hö så att korna 
överlevde vintern. Deras gödsel var i sin tur förutsättningen för att alls kunna odla. ”Ängen är åkerns 
moder”, sade man. 

När vi fick konstgödsel och klöverfrö i slutet av 1800-talet tappade ängen sin betydelse. En del av ängarna 
blev naturbetesmarker i stället. Mycket av artrikedomen kunde bevaras med kornas hjälp. Men en ofantlig 
del av ängarna försvann för gott, och många arter med dem. 

Om vi på nytt vårdar våra gräsytor med lie i stället för gräsklippare eller robotar gör vi en insats för 
mångfalden. Pollinerande insekter är bra på att hitta de blommor som finns i landskapet. Amiralen utanför 
femman visade det. 

Så låt oss hoppas på att det surrar och fladdrar riktigt mycket i våra ängar nästa år! 

 

Text: Henrik Ekman, Journalist, författare, naturfotograf och boende i port 5 
Foto: Ola Jennersten, Naturfotograferna 


